



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

May 24, 2021

Dear WCS Community,

Please join me in thanking our WCS teachers who went door-to-door this past weekend to share information about our summer programs. You may have found a flyer hanging on your front door, which helped spread the word about the many free opportunities for students this summer. I was able to attend the kick-off of this event, and I am so thankful for our dedicated teachers. Along with our outstanding principals, caring support staff, and a committed Board of Education who always keeps students first, WCS continues to be a great place for children.

For more information on our FREE summer programs, visit www.wcskids.net/summer21

I also want to let you know that the number of reported COVID cases in the district has become so small that I will discontinue my regular informational phone calls. However, we will continue to update our case counts at wcskids.net should you be interested.

As we look ahead to the close of this academic year, please accept my thanks for supporting your children through the pandemic. I will continue to update you as more information becomes available. I look forward to a great summer for our students.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

24 مايو/أيار 2021

عزيزي WCS المجتمع ،

يرجى الانضمام لي في شكر المعلمين WCS لدينا الذين ذهبوا من الباب إلى الباب في نهاية هذا الاسبوع الماضي لتبادل المعلومات حول برامجنا الصيفية. ربما وجدت نشرة إعلانية معلقة على بابك الأمامي ، مما ساعد على نشر الخبر حول العديد من الفرص المجانية للطلاب هذا الصيف. لقد تمكنت من حضور انطلاق هذا الحدث، وأنا ممتن جدا لمعلمينا المتفانين. جنبا إلى جنب مع مديري المدارس المتميزين لدينا، وموظفي الدعم الرعاية، ومجلس التعليم الملتزم الذي يبقي دائما الطلاب أولا، WCS لا تزال مكانا رائعا للأطفال.

لمزيد من المعلومات حول برامجنا الصيفية المجانية، يرجى زيارة www.wcskids.net/summer21

وأود أيضا أن أعلمكم أن عدد حالات COVID المبلغ عنها في المنطقة أصبح صغيرا جدا لدرجة أنني سأوقف مكالماتي الهاتفية الإعلامية العادية. ومع ذلك، سنواصل تحديث عدد قضايانا في www.wcskids.net إذا كنت مهتما.

ونحن نتطلع إلى نهاية هذا العام الدراسي، أرجو أن تقبلوا شكري لدعم أطفالكم من خلال الوباء. وسوف أواصل تحديث لكم كما يصبح المزيد من المعلومات المتاحة. أتطلع إلى صيف رائع لطلابنا.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه
المشرف